
 

Besluitenlijst van de vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 17 mei 2022

Onderwerp Raadsvoorstel rekenkameronderzoek openbare ruimte 
Voorzitter J. Puper Griffier J. Tuin
Portefeuillehouder H. Doeven Ambtelijk R. Nijhoff
Externen H. Beerda (lid 

rekenkamercommissie)
B. Maes (& Van de Laar)
R. van Woerkom (& Van de 
Laar) 

Raadsleden/commissieleden
DSW
VVD
Progressief Westerveld
CDA 
Gemeentebelangen
PvdA
D66

A. Schoenmaker, G. Kiers
R. Masselink, H. Stel
M. van de Kasteelen, C. Joziasse
D. Simonides, A. van der Weyde
J.H. Bruursema, J.P. Slootweg
R. Rösener Manz
A. Oosterhuis

Toelichting
In de afgelopen maanden heeft de rekenkamercommissie onderzoek gedaan naar de effecten van het beleid 
inzake het beheer van de openbare ruimte. Vanaf 2015 heeft er in opdracht van de raad een wijziging in het 
beleid inzake het beheer van de openbare ruimte plaatsgevonden. Doel van de beleidswijziging is om 
inwoners intensiever te betrekken bij het beheer en onderhoud van de eigen leefomgeving. De 
rekenkamercommissie heeft onderzocht in hoeverre die beleidswijziging een verbetering is ten opzichte van 
het voorgaande beleid, toen technische richtlijnen leidend waren voor het beheer en onderhoud
van de openbare ruimte.

Dit raadsvoorstel vraagt om de conclusies van de rekenkamercommissie te onderschrijven
en de aanbevelingen over te nemen. Daarnaast wordt gevraagd om het college op te dragen
uitwerking te geven aan de door de rekenkamercommissie gedane aanbevelingen en de
raad over de voortgang te rapporteren bij de Voor- en Najaarsrapportage.

Conclusie voorzitter
Het voorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de PaW van 31 mei 2022. 

Toezeggingen
- Wethouder Doeven zegt toe het Handboek Openbare Ruimte (2021) naar de raad te zenden. 

Aantekeningen
- Tijdens zijn introductie geeft de heer Doeven aan dat het niet zal lukken om al via de Voorjaarsnota 

2022 te rapporteren over de voortgang als het gaat om het implementeren van de aanbevelingen. 
De nota zal immers over enkele weken al aan de raad aangeboden worden. 

- Aan de hand van een presentatie geeft de heer Beerda een nadere toelichting op de uitkomsten 
van het rekenkameronderzoek. Hierna beantwoorden hij en de heren Maes en Van Woerkom 
diverse vragen van leden. 

- Naar aanleiding van een vraag van heer Slootweg geeft de heer Beerda aan bereid te zijn om vanuit 
de rekenkamercommissie advies uit te brengen over (veranderingen in) de rol van de raad in relatie 
tot dit onderwerp. 

Onderwerp Raadsvoorstel Vestigen Voorkeursrecht
Voorzitter J. Puper Griffier J. Tuin



Portefeuillehouder K.H. Smidt Ambtelijk K. van der 
Velden

Raadsleden/commissieleden
DSW
VVD
Progressief Westerveld
CDA
Gemeentebelangen
PvdA
D66

G. Kiers en A. Schoenmaker 
R. Masselink en H. Stel
C. Joziasse en M. van de Kasteelen
G. Ballast en A. van der Weyde
J.H. Bruursema en J. Mones
R. Rösener Manz
A.R. Oosterhuis

Insprekers
De heer Wanders (op eigen titel), mevrouw Ebbeling (op eigen titel), mevrouw Ezendam (op eigen titel) en 
de heer Van der Veen (op eigen titel) 

Toelichting
De raad wordt gevraagd om de Wet voorkeursrecht gemeenten definitief te vestigen op de gronden, zoals 
aangegeven in het raadsvoorstel en op de gewaarmerkte kadastrale kaart en perceellijst, voor de duur van 
drie jaar.

Conclusie voorzitter
- Aan het eind van de behandeling wordt door leden de wens geuit om een besloten sessie/Politieke 

avond Westerveld te organiseren, waarin inzicht wordt gegeven in de door het college gemaakte 
afwegingen. De agendacommissie zal kijken naar een geschikte datum vóór 31 mei.  

Aantekeningen
- De vier insprekers geven hun inspreekreactie. 
- Leden melden behoefte te hebben aan meer informatie om voldoende inzicht te krijgen waarom er 

is gekozen voor het vestigen van de Wet Voorkeursrecht op de percelen die in de stukken vermeld 
staan. Daarbij wordt de behoefte geuit om te weten welke andere locaties in beeld zijn geweest. 

- In het verlengde daarvan wordt de wens neergelegd om nader geïnformeerd te worden en met 
elkaar te spreken over andere mogelijke woningbouwlocaties tussen Diever en Dwingeloo en 
andere plekken binnen de gemeente. Ook wordt aangegeven duidelijkheid te willen krijgen over de 
(correcte) aantallen m.b.t. de woningbouwopgave. 

- Aan het eind houden mevrouw Ebbeling, mevrouw Ezendam en de heer Van der Veen een 
slotwoord. 

Vastgesteld in de openbare vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 31 mei 2022

de griffier, de voorzitter,

R. Weernekers H. Jager


